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Protokół Nr 49/17 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju, Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych oraz Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu Jarocińskiego 

odbytego w dniu 11 września 2017 r. w godz. od 15.30 do 15.40 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie 

 

*** 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli jej członkowie zgodnie z listą obecności – 

stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. Nieobecny radny: Mikołaj Szymczak, Mariusz 

Małynicz oraz Mirosław Drzazga. 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju  

p. Sławomir Wąsiewski, który na wstępie powitał wszystkich członków Komisji  

i zaproszonych gości. Stwierdził, że Komisje mogą podejmować prawomocne decyzje, gdyż 

zachowują quorum. Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia, który 

przedstawiał się następująco: 

 

Tematyka posiedzenia:  

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie na rzecz Powiatu Jarocińskiego nieruchomości położonej w Jarocinie przy  

ul. Szubianki. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie podwyższenia 

kapitału zakładowego Spółki pod firmą: "Szpital Powiatowy w Jarocinie" Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jarocinie, pokrycia powyższego kapitału 

zakładowego wkładem pieniężnym oraz objęcia przez Powiat Jarociński wszystkich 

nowoutworzonych udziałów w Spółce. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającego uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2017-2030. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmian budżetu 

powiatu na 2017 r. 

 

Ad.pkt.1 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski - Zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na 

rzecz Powiatu Jarocińskiego nieruchomości położonej w Jarocinie przy ul. Szubianki.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

P. Alicja Staniszewska, Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami - Stosownie 

do art. 12 pkt 8 lit. a) ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym  

(Dz.U. z 2016r. poz. 814 ze zm.) do wyłącznej właściwości rady powiatu należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych powiatu dotyczących między innymi 

wyrażenia zgody na dokonanie czynności nabycia nieruchomości na rzecz Powiatu 

Jarocińskiego. Wymieniona w uchwale nieruchomość, położona w Jarocinie przy  

ul. Szubianki, zostanie nabyta do powiatowego zasobu nieruchomości w celu poprawienia 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, stanowiącej własność Powiatu 

Jarocińskiego. 



2 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – dziękuję bardzo. 

Otwieram dyskusję.  

 

P. T. Grobelny, Starosta Jarociński – apeluję do wszystkich radnych o przychylenie się  

do tej uchwały, ponieważ jest to uchwała na koszt szkoły, dla dobra szkoły.  

Chodzi o zabezpieczenie parkingu dla busów przywożących dzieci niepełnosprawne do 

Zespołu Szkół Specjalnych przy ul. Szubianki jak również o poszerzenie naszego wjazdu.  

Pół wjazdu będzie nasze i nikt nigdy nam nie jest w stanie uniedostępnić dojazdu, a do 

parkingu musimy mieć zapewniony dojazd. Lepsze to jest niż służebność. Bardzo proszę  

o przychylenie się do tej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – pani Alicjo czy 

kwota jest dodana? 

 

P. Alicja Staniszewska, Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami – 120 zł/m
2
, 

działka wynosi 720 m
2
, a więc cena nabycia brutto wynosi 86.400 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – chciałem 

podkreślić, że o tym problemie już rok wcześniej dyskutowaliśmy i cały czas byliśmy za tym, 

żeby kupić tą część nieruchomości, żeby umożliwić bezpieczny dojazd uczniów do szkoły.  

Wcześniej były problemy z nabywcą, który nie bardzo wyrażał zgodę na sprzedanie także, 

jeśli w wyniku negocjacji cena zaproponowana jest odpowiednia to jak najbardziej. Poddaję 

projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu i Rozwoju, 

8 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.pkt.2 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski - Zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie podwyższenia kapitału 

zakładowego Spółki pod firmą: "Szpital Powiatowy w Jarocinie" Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jarocinie, pokrycia powyższego kapitału 

zakładowego wkładem pieniężnym oraz objęcia przez Powiat Jarociński wszystkich 

nowoutworzonych udziałów w Spółce. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

P. St. Martuzalski, Członek Zarządu Powiatu – jest to techniczna uchwała, stosowana  

w poprzednich latach podwyższenie kapitału. Proszę zwrócić uwagę, że to są środki, które 

były zabezpieczeniem emisji obligacji w tegorocznym budżecie. Jest to kwota, którą w formie 

podwyższenia kapitału przekazujemy do Spółki, żeby mogła w takiej wielkości obligacje 

wykupić.  

 

P. Jan Szczerbań, Przewodniczący Rady – w uchwale wkradł się błąd, który nie ma 

wpływu na uchwałę. Zamiast „Dz. U. z 2015 roku, poz. 1445 ze zm.” powinno być „Dz. U. z 

2016 roku, poz. 814 ze zm.”  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – rzeczywiście 

podstawa prawna jest bardzo ważna. Otwieram dyskusję. 

 

Radny M. Walczak – oczywiście ta uchwała jest potrzebna, ale kiedy te uchwały były 

podejmowane w czasach poprzedniego zarządu, przez ówczesną opozycję było traktowane 
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jako cytuję: „bogaci teściowie”, „każdy by tak chciał rządzić”. Nie mówię, że jest źle, ale nic 

się nie zmienia w tym temacie.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – często tak jest, że 

poglądy zależą od miejsca siedzenia.  

 

P. St. Martuzalski, Członek Zarządu Powiatu – chciałem wyjaśnić, że nie chodzi o miejsce 

siedzenia i punkt widzenia tylko o informacje, które stały się własnością Wysokiej Rady.  

W momencie, kiedy były formułowane m.in. przeze mnie tego rodzaju opinie związane  

z oceną prawidłowo funkcjonującej Spółki. Chcę Państwu zwrócić uwagę, że przy Spółkach 

prawa handlowego zarządzanych w sposób prawidłowy w takich podmiotach jak w innych 

szpitalach, to szpitale radzą sobie z zobowiązaniami, które były poniesione w związku m.in.  

z rozbudową innych szpitali. Natomiast oczywiście zwracała się do bogatego wujka, bo nie 

może być w tej chwili inaczej, bo był zarządzany w sposób skandaliczny. Czego efektem jest 

to, że dzisiaj nie możemy sobie nawet pozwolić na dyskusję czy i w jakiej skali te środki 

przekazać? Jeszcze raz, żeby nie dublować historii fakty są takie, że to nie są nasze widzi 

misie, czy zmiana miejsca siedzenia. To są obiektywne warunki, które wynikają z tego, co 

zastaliśmy.  

 

Radny J. Zegar – chciałem Panu Radnemu Martuzalskiemu powiedzieć, że w tamtych latach 

za każdym razem jak chodziło o obligacje to mówił, że Pan Jantas Prezes przyszedł  

do bogatego wujka po pieniądze. A teraz jak widać tam siedzi Pana Prezes z Pana opcji  

do bogatego wujka znowu po pieniądze. Minęło 7 miesięcy, to liczyłem, że Pan powie, że 

chociaż 50 tys. zł będzie mniej, bo tyle za moich dobrych, wspaniałych rządów jak to Pan 

uważa, że tylko Pan się nadaje nikt więcej, że tyle zaoszczędziliście. A ja tutaj widzę dwa 

tygodnie temu 3,7 mln zł teraz 816 tys. zł. Zgodzimy się na te 816 tys. zł, bo jesteśmy  

za rozbudową szpitala. Mówiliśmy o tym od samego początku, czyli realizujecie zadanie 

Ziemi Jarocińskiej.  

 

P. Jan Szczerbań, Przewodniczący Rady – cieszę się, wujek został ten sam, powiat. 

Idziemy w tym kierunku, że 100% udziału ma powiat, nawet, jeśli dopłacamy to wśród naszej 

grupy rządzącej nie ma nawet pomysłu, żeby te udziały rozszerzyć. Jedyny szpital 

powiatowy. 100% odpowiedzialność i wśród nas nie ma żadnej pokusy, żeby zbywać udziały, 

żeby sprzedawać szpital czy cokolwiek. Ile trzeba dajemy. Dokładamy pieniądze i ta spółka 

nadal jest nasza. Dajemy swojej spółce i na swoje zadania. I tak trzymać.    

 

Radny J. Zegar – chciałem Panu Przewodniczącemu Rady powiedzieć, że Pana dyskusja 

teraz była nie na temat.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – zamykam 

dyskusję, Przechodzimy do głosowania. 

 

 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu i Rozwoju, 

8 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

W głosowaniu wzięło udział 7 członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, 

7 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
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Ad.pkt.3 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski - Zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającego uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2017-2030. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – dziękuję.  

Poddaję projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu i Rozwoju, 

8 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

W głosowaniu wzięło udział 6 członków Komisji Edukacji i Kultury, 

6 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

W głosowaniu wzięło udział 7 członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, 

7 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

Ad.pkt.4 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – Zaopiniowanie 

autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmian budżetu 

powiatu na 2017 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski – dziękuję.  

Poddaję projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu i Rozwoju, 

8 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

W głosowaniu wzięło udział 6 członków Komisji Edukacji i Kultury, 

6 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

W głosowaniu wzięło udział 7 członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, 

7 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Rozwoju p. Sławomir Wąsiewski zamknął obrady. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

           
 Sławomir Wąsiewski 

Protokołowała: 

A. Przymusińska 


